
Bestyrelsesmøde den 4. oktober 2022. 

1. Status på vandskade, kælder ved Hovmestervej 1.

Evt. kloakskade, (kollapset). Forsikringsselskabets kontaktes for videre forløb. 

2.  Planlægning af flere altan møder med andre firmaer. 

Der tages kontakt til andre firmaer. Bestyrelsen vil gerne mødes med flere, så vi får flest mulige 
tilbud og vejledning. Vi har 2 andre i søgelyset.  

3.  Status på vicevært opgaver. 

Det går stadig godt, opgaverne bliver løst stille og roligt. 

4. Gennemgang af erhvervslejemålet

Bestyrelsen har gennemgået de næste opgaver, som skal sættes i gang, så lejemålet kan blive gjort 
klar til udlejning  

5. Andre punkter. 

Ingen.

 


